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P r o t o k ó 1 t r l r 1 / 9 0

z posfedzenla KonisJi Bud2eturGospodarkl I l{lenia odbytego w dnÍu

3A.O7.199O roku w sa11 nr 11 Urzqdu Éiasta f Gnlny w Jqdrzejowie.

Obecnl na posiedzeniü wed.Zug za]:qczanej Listy obecnoÉsi..

Spoza czlonków Kornisji w posiedzeniu udzial biorq:
-Pan Tadeusz Lato -hzewodniezqcy Rady Gminy i lliasta,

-Pan Marek Banaslk -Burnietrzr

-Panl Zuzanna. Górecka -llydzúaZ Finansowy;

Tematyka posledzenia:

zabudswanego przez pawilon handloqy przy

Jqdrzejowie.

l .Odsprzedanle terenu

uI.^rzypkowskiego w

Przebleg posf-edzeni  a:

FosiedzenÍu przewodnlczyl Pan Janusz Hatys
r \rrzewodnlczqcy Konf s j i .

4 d . 1 .

T . L a t o . '

H:idyxkux$txmryrxxdtnxun¡nxt n ua xeiuxglorc<z akrex**rx

Polnformowal cz?.onków nomisjf 
rLe w marcu br.rrspo1emtt PSS wystqpila

z pismern do Urzqdu Mlasta i Gminy o odsprzedanie iei pawil"onu przy

ul, rzypkowskiegorbylo to po poJawleniu sÍ9 kontahemta jakim jest Pl
É  q  . -\{czeteiej Dpótdzieknla nie wyraáa,Za chqcl zakupu anf zagospodarowa.

nia tego lokalu.Cena puv¡lLonu jest nlska mówil Pan Przewodniczqcy

w stosunku do dzis ie jszej  wartoÉci .sudynek jest  zaawansowany w 80 g

Od nowego roku stoi 1 niszcze$e.PKO wyraia ch.qé zakupu tego budynku.
I tSpolemrt  PSS jest  uzaLe2niona od PKOrwlnna jest  bankowl 11 mld z,7.

Zrobiono wstgpnq umowe z PKO.FKO obieca?a daó Spótdziel-ni Mieszkanic

wej kredyt na ukor lczenie bloków ,gdzie na parterze bQdq si€ mieéci<

sklepy spoZlnvcze.SpóZdzielnia Mieszkaniowa mo2e sprzedaó budynek, al

nie mo2e sprzedaó grrurtu ,na którym budynek stoirponiewaZ plac ten

jest  w?asnoÉciq Urzqdu i { iasta i  Gminy.Spravra ta wymaga ponownej opir

obecnego sanorzqdu.
1"/  dyskusj i  w przéd.miotowej sprawie g?os zabral i ¡
, r . i  a iys zv¡róci? s ig z zapyatniem czy Ul" l iG odnóv,- i }  prawa pierwokupu.

Pan przev, 'odnicz4cy " .dy v iy jaÉnie ,2e akt  n ie by1 jeszcze sporzqd.zonl

B.Rogulska-r^4ypowiada siQr be byly takie koncepcjeraby Urzqd Miasta

I Gminy .wykupiZ ten pawilon 1 wynajmowal na dzialal-noÉó handlowq,

Temat referuje Pan rrzewodnlczqcy Rady Gminy I Miast
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Nast€pnie wypowiedziala si€r Ze PKO kiedy kupi ten pawilon naper,tno

dokona na l i czen ia  odsetek  d la  PSS.
1r l .  Poczqty-w styczniu t ¡ .  Spó?dzielnia l4 ieszkanior,va w J4drzejowie

z*¡rróci la s i? do ówczesnego Frezydium Rady Narodowej o opiniq ' lv  spra-

wie tego pawi lens. l ' lówcags nie by?o jeszcze Wceny pawi lonu.

Prezes Spótdzielní  Pi ieszkaniowej prosi l rabY daó mu wolnq rQkQ odnoÉ-

nie sprzed.a2y tego budynku.W lutym br. wyceniono pawilon na kwotq

4OO mln.2f .Da1szych losów sprawy nle zna /gkos zabiera jako byly

ZastQpca Przervodniczqcego Rady Narodowej/ rponiewaZ do zaZatwianóa

sprary byl upowa¿niony tylko Naczelnlk M:iasta ú Gminy.
Wypowiada swoje zdanie w tej  sprawierstwierdzajqcrZe bark jest  bogatq

instytucjq nich buduJe sobie biurowiecrpuwi lon dac ludziom na handel

i  uslugi '  

uanla .aby ut :  a*"y"Je dl-a PKOrnle sta-
ii

",Rogulska by?a zdanla rabY utrzyrnaó w rnocy

wlaó na drod.ze sprawy rrspotemrt PSS skoro jest w trudnej sytuacjl

f inaasoweJ.
Przewodni-czqcy Rady -T.Lato-skoro bank sig wprowad.zi da pieniqdze na

wybudovranie,_bloku ,gdzie bqdq lokal-e na paüterze na handel dLa osób

pryuatnych. wypowiada siQ za konkureocj4.

W.Poczqty-w swoJej wypowled.zl pod.kreÉlar2e zgodrui'e z planem przestrze

-nego zagospodarowania by? to pawilon handlowy.'est to d1a 1udzi,

natomiast bank mo2e sobie biurowlec wybudowaó.Oczywsite JestrZe banl

musi naliczyó odsetki

T.Lato-Przewodni azqcy Rady wypowiada siq siQr 2e w swojej decyzji sug€

ruje siq tymr 2e w nowo wybudowynych blókach bedq skLepy prywatnet

które bedq konkr-rencJq d1a PSS .

B.Rogulsha w swojej wypowiedzi wdxazuje na potrzebq remóntu pawilonu

PSS nr 4 na OérFrzypkowskiegorje2ell PSS zagospodaruJe pawflon

urzqdzaJqc tam sklepy w obecnycn pawilonie handlowym nr 4 bQdzie

magazyn.

W.Poezqty podtrzymuje swóJ wnfosek.

Przervodniczqcy lfumisJi Bud2etu ,Gospod.arki 1 Mienia zapoznaie Konisis

z decyzJq Urzqd.u Wojewódzkiego w Klelcach Wydziatru Gospodarki '

PrzestrzenneJ orzekaJqcq uchylenle w ca?oécf zaskar2onej decyzJi

Kletrownika Wydzlalu Geodezji i Gospodarkl Grr:ntami Urzqdu Miasta I Gr

-ny !¡ JqdrzeJowle przez trspolemrt PSS w JQdrzejowie w.przertrnf oeie

rbzwiqzan la ze Spóldzielniq PlieszkanlorEtrkzysz?oéótr w Jqdrzejowie

unowy u2ytkowania wleezystego w stosunku do dzialek grtmtu o ogólnej

powierzchni 2252 n2 1 przekazanie d1a PowszechneJ Kasy OszczQdnoÉcl

Oddzlal v¡ Kielcach w zarz4d. w¡rmienlowtgo gruntu przekazanej do

organu f lnstancji celem ponownego rozpatrzenia.
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i^ /  dalszej  czqéci  posied.zenia glos zabíera radna B'Rogulska wsl tazujqe

w swej wypor,";i-edzirae PKO jest te2 jednostka, uslugowq'

! r , .Poczqty  jes t  da l$$  przec iv rny  prze \$azan iu  loka lu  d la  FKO'
t rze l , ¡odn iczEcy  Komis j i  p ros i  na  pos iedzen j .e  "u rmis t rza  przeds tawia-

.- tac v,niosek ' ¡ ¡  Snrawie zakupu przedmiotowego pawi lonu przez

Urzqd l ' l iasta dr Grniny w Jqdrzejowie ,dokonanla wykoóczenia wnqtrza

pawilonu i wyd.zier2awienie ewentualnie odsprzedanie v¡ drodze przetar-

gu lokali.IIa urzqd.zenie lokal1 Ultlc wziqlby kredyt ,który bylby

splacany z pobieranego ezplzu i ewentualnie z nadr,,ryZki bud2etowej.

Jako przewodniczqcy Komisj i  wj-dzial  w takim zalatwienlu sprawy zysk

d1a Urzqdn Miasta i GminY. p
l/ sprawie przedlo2onego wniosku wypowiada siq "urmistrz nastYpujqco:

UM1G ma pewne,granice d.zia?anla.Urzqd nie ma vrplywu na fuófazielniq

l4i eszkani owq. 
J est to przeds i Qv¡zi Qcie ni eslychanl e ryzyko$rne, pod

którym jako Burmistrz nie podpisal byn siQ stwierdza Burmistnz.

JeZeli l, ioJewoda dowied.zia?by siQ o zaciqgnitciu przez nasz Urzqd

600 mln kredytu byZby zdumionyrponiewa2 mamy niedokonczone bardzo

wa2ne inwestycje na terenie mi.asta i gminy.l{ystqpienie ü takq propoz)

cjq spotkatroby siq z reakcjQr2e ie2e11 zacíQgnigto kredyt na dziaZal'

noéó us?ugowq to mo2na równóe2 zaciqgn4ó kredyt na inwestycJe.

Decyzja taka bylaby ryzykownarponiena2,nie wiadomo jest czy by1lby

chQtni do ruydzi"er¿awienia 1okal1 .l lykonczenie wnQtrza wiq2e siq

z u1ytkawnikiem.W dal-szym swolm wystqpieniu Burmistrz wskazuje na

potrzebq zaciqgniqcia kredytu na kontynuowanfe rozpoczetei inwestycj:

/budynku miesakal nego/przy ul.14 Stycznla.TnformuJe ponadto rLe

Komitet  Obyvratelskl  podjql  decyzjq przeznaczenla pawi lonu d1a PSSt

dteraz by1oby takie odczucieri.e sarni chcemy to zabraó.llaJqc konkretnr

daner2e nie ma kontrahentów na nowe pawÍ1ony mówil Burmistrz to jest

jednak za duae ryzykorabY zaanga|owaé ieszcze okolo 500 ml-n zl na

dzialalnoéó gospodarcz4.
r
Frzewodníczqcy Rady przedstawia czZonkom Komisii jakie prace trzeba

jeszcze Wkonaóraby wykollczyó pawilon ,o któr3rm lrou/a.

J.tlatys- rozwa1aZ no2liwoÉc podzialu lokalu po poikowie dla PKO I PSS

pod warunkiem ptraceni a czynszu przez te instytucbe d1a lIMiG.

Burmistrz mówl o konsekwencJi  d1a niasta , je2el i  PKO nie wejdzie na

ten teren. i i iasto Jqdrzejów jest  to jednc z niel icznych rniastrktóre

nia ma pKorna tylko ekspozyturq FKOrktóra wówczas ¡ajprawdopodobnieJ

bylaby zlikwldowana.

Z.Górecka-fierownik Wydzialu Finansowego przedstawia strong finanso

wq wnioskowaneJ sprawy.
W.Poczety zwraca siQ z zapytaniern czy pawilon ten rno2naby po urzTdze

n1u sprzedaó tazY to by s iq oplacalo?
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\ ' iyjaÉnienia przed.m:t"T 
:dW9-Z.Górec,ka 

t¡ sposb nastQpuiEcy: ustawa

o sarnorzq.d.zie terytorialnym{zabrania dzia}alnoéci gospodarcze$rnie

obyloby siq bez pobrania podatku dochodowego araz obrotowego.

Burmistrz r,,r,r ' jaÉnia ponadtor2e spraii.,"a taka wymagalaby ponadto opini-i

s e jmiku samorzqdowego.

Z.Górecka- sprawa zaci4gania kredytár* jest kwotowo obwarowana w ust

-wie samorzqdóweJ.
Burmistrz wypowiada siQ ,2e gdyby to by?a taka pewna dzialaLnoÉó

to Spóldzlelnia ltt ieszkaniov¿a nie pozbywataby s1q tego budynku.

Hy$aín* Informuje ponad.tor2e nfe jest rozwi1zana sprawa.podatku,

przedstawÍa stawki op?aty notarialneJ.
'W.kUÉmierz wnloskuJe o zaopiniowanie sprawy zgodnie z przedlo¿onq

propozyc j4 przez Przewodniczqcego Rudy. ¿

Przewodn icz4cy Kods ji przystqpuje do prze$?osowanla propozyc j i

firzewodnfczqcego Rady rtzn.przekazanle dla PKO.

Za przeznaczeniem dLa PKO wypowiedzlatro siq 3 radnych przy 1 glosie

wstrzymuJqcym siq i 1 g?osem wypowiadajqcym slq za przeznaczeniem

d1a rrSpolennfrPss.

Nastqpnie KomisJa usta11la tematykq kol-ejnego posie-

dzenLa na micsiqc wrzesieúran nianowicie:

1 . Sprawy organizacyjne/ wybór zastqpcy przevodniczqcqgo KonnisJi

2.Aktualna sytuacJa finnasowa niiasta I gminy. i "ekretarza'/ '

Ze wzgl€du na r¡yczerpanle porzqdku dzierrnego posiedzenfa przewodnicz

-cy Komis¡t zamknql obrady.

Prot

B ¡

hzewodnr"Zffiisji :

r.Hatys / I


